南京医科大学留学生临床（口腔）医学专业型硕士研究生培养流程
Cultivation Schedule of Professional Type Master Students, NMU

一、准入条件(Admittance Requirements)：
1. 本科专业必须为临床医学或口腔医学专业；HSK达到新四级，180分（含）或以上（相当于HSK老三级，180分（含）及以上）。The students’ major at the undergraduate level must be Clinical Medicine or Stomatology. The students’ Chinese Level should reach HSK level-4, 180 (including), (equals old HSK-3,180 (including)). 
2.其他条件由国教院招生相关办公室审核. Other conditions in the application profile should be reviewed by the enrollment affair office of SIE.
二、培养过程(Training Process)：
完成主要课程后（第一学期，约5个月时间），参照《临床与口腔医学硕士专业学位培养方案（2014版）》，完成一定月数的通科轮转以及专科内轮转。临床学习实践时间是28个月，每个科室完成相应的临床工作量及相应的记录，通过相应的理论和技能考试。
[bookmark: _GoBack]While completing courses, complete certain months of general rotation and specialty rotation, in accordance with the unified Nanjing Medical University training scheme. ( Please refer to the Rotation Schedule for Detail Arrangement, 2014 version). Clinical period is 28 months. After the rotation, attending to the relative clinical skills training time should not be less than 9 months.
*以内科学为例，临床安排如下：
*Take Specialty of Internal Medicine as example. Rotation departments and schedules:
	Department
	Time (Month)
	

	Cardiovascular medicine (include ECG room)
	3
	The clinical skills training time should not be less than 9 months in this subject (Third-degree subject).

	Respiratory Medicine
	2
	

	Gastroenterology
	2
	

	Hematology
	2
	

	Nephrology
	1
	

	Endocrinology and Metabolism
	1
	

	Rheumatology
	1
	

	Infectious Diseases Department
	1
	

	Oncology / Neurology / Psychiatry (including EEG room) (either one)
	1
	

	Emergency
	2
	

	Intensive Care Unit
	1
	

	Medical Imaging
	2
	

	Total
	19
	


具体方案或许有微调，具体请见当年安排。Detail arrangements may be little revised, please see to the arrangement of each year.
三、申请学位文章要求：(Paper Requirements for Application for the Degree)：
在正式公开出版的英文期刊上，以第一作者发表至少1篇文章，第一通讯作者必须是研究生导师；学位申请人的第一署名单位和导师的第一署名单位应是南京医科大学。
   Published in the official English journal, at least 1 article as the first author, the first corresponding author must be the graduate student supervisor; The first sign unit of the degree applicant and supervisor should be Nanjing Medical University.
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